

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, October 3, 1974.

ORDERED,—That the following Members do compose the Standing Committee on Miscellaneous Estimates:

Messrs.	
Beatty	Lachance
Béchar	Langlois
Clermont	Leblanc
Cossitt	(Laurier)
Demers	Martin
Flynn	Nielsen
Francis	O'Connell
Gauthier	Rodriguez
(Roberval)	Schellenberger
Herbert	Stevens
Huntington	Whiteway

Thursday, October 3, 1974.

ORDERED,—That Vote 1 relating to the Governor General and Lieutenant Governors;

Vote 1 relating to the Privy Council Office;

Vote 15 relating to the Commissioner of Official Languages;

Vote 25 relating to the Public Service Staff Relations Board;

Vote 1 relating to the Ministry of State for Science and Technology;

Vote 5 relating to the Science Council of Canada;

Vote 110 relating to the Public Service Commission;

Votes 1, L5 and 10 relating to the Department of Supply and Services;

Vote 15 relating to Canadian Arsenals Limited;

Vote 20 relating to the Auditor General;

Vote 20 relating to the Canadian Commercial Corporation;

Vote 5 relating to the Canadian Intergovernmental Conference Secretariat;

Votes 1, 5, 10, 15 and 20 relating to the Treasury Board;

Votes 25, 30 and 35 relating to the National Research Council of Canada, for the fiscal year ending March 31, 1975, be referred to the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 3 octobre 1974.

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité permanent des prévisions budgétaires en général soit composé des députés dont les noms suivent:

MM.	
Beatty	Lachance
Béchar	Langlois
Clermont	Leblanc
Cossitt	(Laurier)
Demers	Martin
Flynn	Nielsen
Francis	O'Connell
Gauthier	Rodriguez
(Roberval)	Schellenberger
Herbert	Stevens
Huntington	Whiteway

Le jeudi 3 octobre 1974.

IL EST ORDONNÉ,—Que le crédit 1 ayant trait au gouverneur général et aux lieutenants-gouverneurs;

Le crédit 1 ayant trait au Conseil privé;

Le crédit 15 ayant trait au Commissaire aux langues officielles;

Le crédit 25 ayant trait à la Commission des relations de travail dans la fonction publique;

Le crédit 1 ayant trait au département d'État chargé de la Science et de la Technologie;

Le crédit 5 ayant trait au Conseil des sciences du Canada;

Le crédit 110 ayant trait à la Commission de la fonction publique;

Les crédits 1, L5 et 10 ayant trait au ministère des Approvisionnements et Services;

Le crédit 15 ayant trait aux Arsenaux canadiens, Limitée;

Le crédit 20 ayant trait à l'Auditeur général;

Le crédit 20 ayant trait à la Corporation commerciale canadienne;

Le crédit 5 ayant trait au Secrétariat des Conférences intergouvernementales canadiennes;

Les crédits 1, 5, 10, 15 et 20 ayant trait au Conseil du Trésor; et

Les crédits 25, 30 et 35 ayant trait au Conseil national de recherches du Canada soient renvoyés au Comité permanent des prévisions budgétaires en général.